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Z A P I S N I K 
 

6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE, 
 

ki je bila v sredo, 16. oktobra 2019, ob 17. uri 
v zeleni sejni sobi Hotela Atrij. 

 
PRISOTNI: 
- člani Občinskega sveta Občine Zreče:  

Anton Ošlak, Mateja Pučnik, Drago Šešerko, Lucija Vrhovšek Jančič, Carmen Merčnik, 
Marija Kovačič, Drago Padežnik, Špela Sovič, Gregor Hrovat, Milan Potočnik, Janez 
Črešnar, Dušan Korošec in Anamaria Hren; 

 
- predsedniki krajevnih skupnosti:  

Gregor Hrovat – predsednik sveta Krajevne skupnosti Dobrovlje, Anamaria Hren – 
predsednica sveta Krajevne skupnosti Gorenje in Drago Padežnik – predsednik sveta 
Krajevne skupnosti Stranice; 
 

- ostali prisotni:  
Aleksandra Godec Mavhar (direktorica občinske uprave), Štefan Posilovič, Sandra 
Vidmar Korošec, Polona Matevžič, Milena Slatinek, Greta Boček (javni uslužbenci 
občinske uprave) in predstavnik sredstev javnega obveščanja (Novice); 

 
OPRAVIČENO ODSOTNI: 
- člani Občinskega sveta Občine Zreče Štefan Kroneker, Jolanda Potočnik in Ana Hren; 
- predsednik sveta Krajevne skupnosti Zreče Marijan Jelenko, predsednik sveta Krajevne 

skupnosti Resnik Ernest Mikek in predsednik sveta Krajevne skupnosti Skomarje Tomo 
Kovše. 

 
Šesto redno sejo Občinskega sveta Občine Zreče je v skladu z 21. členom Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Zreče sklical župan, mag. Boris Podvršnik. Sejo je skladno s 27. 
členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče vodil župan, mag. Boris Podvršnik, ki je 
uvodoma ugotovil, da je na seji prisotnih 12 svetnic oziroma svetnikov, in da je Občinski svet 
Občine Zreče v skladu z 42. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Zreče, sklepčen.  
Svetnica Anamaria Hren se je seji pridružila pri 6. točki dnevnega reda, zato je bilo od te 
točke dalje na seji prisotnih 13 svetnic oziroma svetnikov. 
 
 
Po uvodnih ugotovitvah župana je občinski svet pričel z obravnavo zapisnika 5. redne seje, ki 
je bila 19. 6. 2019. 
 
Obrazložitev k zapisniku 5. redne seje, ki je bila 19. 6. 2019, je podala Sandra Godec 
Mavhar, direktorica občinske uprave. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Člani občinskega sveta na zapisnik niso imeli pripomb, zato so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi 
PROTI (12 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 
Sprejme se zapisnik 5. redne seje, ki je bila 19. 6. 2019, v predlagani obliki. 
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Župan mag. Boris Podvršnik je po sprejemu zapisnika 5. redne seje predlagal sprejem 
naslednjega dnevnega reda: 
 
1.  Predlog Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb ravnanja z odpadki na območju občine Zreče za leti 2019 
in 2020 

2.  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o turistični taksi v Občini Zreče 
– druga obravnava 

3.  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem 
načrtu Občine Zreče (OPN 3) za območje UN1/107 Galero – druga obravnava 

4.  Predlog Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Celjske lekarne – prva 
obravnava 

5.  Poročilo o polletni realizaciji proračuna Občine Zreče za leto 2019 
6.  Predlog Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2020 – prva obravnava 
7.  Predlog Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2021 – prva obravnava 
8.  Predlog Soglasja k imenovanju direktorja Zdravstvenega doma Slovenske Konjice 
9.  Informacije župana 

10.  Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
11.  Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Razprave o predlogu dnevnega reda ni bilo. 
 
Člani občinskega sveta so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (12 navzočih) sprejeli 
naslednji sklep: 
Sprejme se dnevni red 6. redne seje Občinskega sveta Občine Zreče v predlagani 
obliki. 
 
 
AD 1. Predlog Elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev obveznih občinskih 
gospodarskih javnih služb ravnanja z odpadki na območju občine Zreče za leti 2019 in 
2020 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega sta podala Boštjan Berlak, prokurist podjetja 
Saubermacher Slovenija d.o.o. ter Primož Gjerkiš, strokovni sodelavec v podjetju 
Saubermacher Slovenija d.o.o. 
 
Razpravljali so: 
Svetnik Milan Potočnik je vprašal, ali so vsa gospodinjstva vključena v sistem odvoza 
odpadkov. 
 
Boštjan Berlak je odgovoril, da je zajetih čim več uporabnikov, je pa potrebno skupaj s 
koncedentom težiti k 100% vključenosti uporabnikov. Dodal je še, da bodo zabojnike za 
steklo prejela vsa gospodinjstva. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je dodal še, da obstaja možnost, da še kakšno gospodinjstvo ni 
vključeno v sistem odvoza odpadkov, a se stalno trudimo, da preverjamo stanje vključenosti 
tudi na terenu.  
 
Svetnik Anton Ošlak je poudaril, da procentualno dvig cen pomeni kar precejšnje povišanje 
cen, predvsem za ranljive skupine občanov, ki ne bodo zmogli več plačevati stroškov zaradi 
nenehnega poviševanja cen. Predlagal je, da ob vsaki podražitvi cen dobro premislimo, ali je 
dvig cen nujno potreben. 
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Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da je pri oblikovanju cen potrebno upoštevati letno 
inflacijo ter da iz proračuna ne moremo subvencionirati cen. Osnovno sporočilo pri 
gospodarskih javnih službah je namreč, da mora povzročitelj odpadkov to plačati. Ob tem je 
dodal, da so potrebe na drugih področjih (ceste, šolstvo, krajevne skupnosti … ) zelo velike, 
a denarja ni dovolj za vse. Poudaril je, da ne moremo zagotavljati nižjega standarda odvoza 
odpadkov kot to zagotavljamo sedaj. Ravno na področju ravnanja z odpadki smo v zadnjem 
desetletju naredili korenite premike, zato je občina tudi lepo urejena in se lahko na tem 
področju primerja z zahodnimi državami. 
 
Štefan Posilovič, vodja Režijskega obrata, je dodal, da Režijski obrat intenzivno sodeluje s 
podjetjem Saubermacher Slovenija d.o.o., tudi na vključenosti gospodinjstev v odvoz 
odpadkov. Občina je skupaj s koncesionarjem iskala vse možne rešitve, da bi bil dvig cene 
čim manj obremenjujoč za občane, standard pa boljši. Ob tem je še povedal, da bo zbirni 
center Zreče v sredo v poletnem času odprt med 10. in 18. uro, v zimskem času med 8. in 
16. uro ter v soboto med 8. in 13. uro. Po novem bo tudi odvoz stekla potekal od vrat do vrat.  
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (12 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2019 

Številka: OSOZ-2019-52 

Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se je seznanil s predlogom Elaborata o oblikovanju 
cen izvajanja storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja z 
odpadki na območju občine Zreče za leti 2019 in 2020 ter potrdil predlog cen 
izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja z odpadki v 
občini Zreče za leti 2019 in 2020. 

Odgovoren: Štefan Posilovič 

Rok: takoj 

 
 
AD 2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o turistični taksi v Občini 
Zreče – druga obravnava 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Milena Slatinek, višja svetovalka za 
gospodarske dejavnosti. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (12 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2019 

Številka: OSOZ-2019-53 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o turistični 
taksi v Občini Zreče v drugi obravnavi. 

Odgovoren: Milena Slatinek 

Rok: takoj 
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AD 3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem 
načrtu Občine Zreče (OPN 3) za območje UN1/107 Galero – druga obravnava 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal Štefan Posilovič, vodja NOE GJS in 
prostor. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (12 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2019 

Številka: OSOZ-2019-54 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 
prostorskem načrtu Občine Zreče (OPN 3) za območje UN1/107 Galero v drugi 
obravnavi. 

Odgovoren: Katjuša Črešnar 

Rok: takoj 

 
 
AD 4. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Celjske lekarne – 
prva obravnava 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Sandra Vidmar Korošec, višja 
svetovalka za negospodarske dejavnosti. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (12 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2019 

Številka: OSOZ-2019-55 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Celjske 
lekarne v prvi obravnavi. 

Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 

Rok: Gradivo za sprejem Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Celjske 
lekarne v drugi obravnavi se pripravi do naslednje seje občinskega sveta. 

 
 
AD 5. Poročilo o polletni realizaciji proračuna Občine Zreče za leto 2019 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Greta Boček, višja svetovalka za 
finance in proračun. 
 
Razprave ni bilo. 
 
 
 
 
 
 



5 

 

Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (12 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2019 

Številka: OSOZ-2019-56 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o polletni realizaciji proračuna Občine Zreče za leto 2019 v 
predlagani obliki. 

Odgovoren: Greta Boček 

Rok: takoj 

 
 
AD 6. Predlog Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2020 – prva obravnava 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Obrazložitev k predlogu Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2020 in predlogu Odloka o 
proračunu Občine Zreče za leto 2021 sta pri tej točki dnevnega reda podala Greta Boček, 
višja svetovalka za finance in proračun ter mag. Boris Podvršnik, župan. 
 
Seji se je pridružila svetnica in predsednica sveta Krajevne skupnosti Gorenje Anamaria 
Hren.  
 
Razpravljali so: 
Svetnik Anton Ošlak je opozoril, da imamo še ogromno neodmerjenih cest, a v proračunih za 
leti 2020 in 2021 ni predvidenih sredstev. Če bodo ceste odmerjene, bomo lažje izvajali 
obnove cest.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da imamo še okoli polovico cest neodmerjenih, kar 
rešujemo sprotno ob obnovah cest, ter da je v proračunu za odmere cest vsako leto 
namenjenih nekaj sredstev. Dodal je, da je Skupnost občin Slovenije že pripravila predlog 
zakona, ki bi uredil odmere cest, a je to prevelik zalogaj za državo, zato zakon ni bil sprejet. 
Enako velja na lokalni ravni, kjer bi v primeru, da pričnemo pospešeno urejati odmere cest, 
morali zmanjšati sredstva za ostale projekte.  
 
Svetnica Mateja Pučnik je povedala, da je na temo prizidave Vrtca Zreče na Komisiji za 
negospodarske zadeve in civilno družbo potekala razprava, kjer so se člani komisije strinjali, 
da gre za veliko investicijo, in predlagajo, da se počaka na prvo možnost zagotovitve 
sredstev v proračunu.   
 
Župan mag. Boris Podvršnik je povedal, da je potrebno najprej odplačati kredit, ki je bil 
namenjen za izgradnjo šole na Stranicah, šele nato pa lahko pričnemo z novo investicijo, ki 
je precejšen zalogaj za proračun občine. Dodal je, da je primerna poraba premajhna, pri 
čemer pa so standardi tako v šolstvu kakor tudi drugod zelo visoki, zato primanjkuje sredstev 
za investicije občin.  
 
Svetnik Milan Potočnik je vprašal, kaj bomo storili v primeru, če bodo na voljo razpisi, na 
katerih bi lahko kandidirali s prizidavo Vrtca Zreče.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je povedal, da zaenkrat ni na voljo takšnih razpisov, če pa bodo, 
pa bomo poskušali sredstva zagotavljati z rebalansom proračuna.  
 
Svetnik Milan Potočnik je še dodal, da je potrebno sredstva poskušati dobiti drugje. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je povedal, da pogovori potekajo in upa, da bodo na voljo 
kakšna sredstva.  
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Direktorica občinske uprave Sandra Godec Mavhar je še dodala, da je občina že naročila 
izdelavo projektne dokumentacije za tri faze izvedbe prizidave in obnove Vrtca Zreče. Te 
faze so dograditev kuhinje, večnamenski prostor z dodatno igralnico in preureditvijo 
sanitarijev ter sanacija obstoječe kleti. V primeru, da bodo na voljo sredstva, bo občina imela 
pripravljeno projektno dokumentacijo. Predpogoj za pridobitev gradbenega dovoljenja pa je 
še sprejet OPPN, katerega sprejem planiramo v letu 2020. Prav tako potekajo z Mercatorjem 
dogovori o nakupu zemljišča, kamor bi lahko razširili parkirne prostore Vrtca Zreče.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je še dodal, da so zalogaji zelo veliki, saj moramo v teh letih 
zgraditi tudi kanalizacijsko omrežje. Tako kot je navedla direktorica je tudi župan poudaril, da 
v prvi vrsti želimo urediti tudi varno pot okoli Vrtca Zreče.    
 
Drugih predlogov in pripomb ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2019 

Številka: OSOZ-2019-57 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2020 v prvi 
obravnavi. 

Odgovoren: Greta Boček 

Rok: Gradivo za sprejem Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2020 v drugi 
obravnavi se pripravi do naslednje seje občinskega sveta. 

 
 
AD 7. Predlog Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2021 – prva obravnava 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Obrazložitev te točke dnevnega reda je bila podana pri prejšnji točki dnevnega reda. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Svetniki so s 13 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (13 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2019 

Številka: OSOZ-2019-58 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2021 v prvi 
obravnavi. 

Odgovoren: Greta Boček 

Rok: Gradivo za sprejem Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2021 v drugi 
obravnavi se pripravi do naslednje seje občinskega sveta. 

 
 
AD 8. Predlog Soglasja k imenovanju direktorja Zdravstvenega doma Slovenske 
Konjice 
 
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podala Sandra Godec Mavhar, direktorica občinske 
uprave. 
 
Sejo je zapustil svetnik Janez Črešnar. 
 
Razprave ni bilo. 
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Svetniki so z 12 glasovi ZA in 0 glasovi PROTI (12 navzočih) sprejeli naslednji sklep: 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2019 

Številka: OSOZ-2019-59 

Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče daje soglasje k imenovanju Dejana Verhovška za 
direktorja Zdravstvenega doma Slovenske Konjice. 

Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 

Rok: takoj 

 
 
AD 9. Informacije župana 
 
Na sejo se je vrnil svetnik Janez Črešnar. 
 
V nadaljevanju so bile podane naslednje informacije: 
 
AD 9.1 
GOŠO 4 / RUNE. 
 
AD 9.2 
Ureditev ceste in pločnika Zreče Mladinska ulica do krožišča Padežnik. 
 
AD 9.3 
Zaključek del na krožišču Zreče pri SPAR-u. 
 
AD 9.4 
10. tradicionalna prostovoljna akcija čiščenja zaraščajočih travišč – planj na Pohorju. 
 
AD 9.5 
Pot med krošnjami Pohorje na Rogli je odprla svoja vrata obiskovalcem. 
 
Ob tem je župan mag. Boris Podvršnik predlagal, da se organizira ogled za svetnike in 
predsednike svetov KS. 
 
Svetnik Milan Potočnik je ob tem dodal, da smo vsi ponosni na ta projekt, a občani, ki živijo 
ob cestah, predlagajo ob vikendih preusmeritev prometa na Kovaško cesto. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da bo to težko doseči, saj je Cesta na Roglo 
državna cesta in prekategorizacija cest ne bo mogoča.  
 
Svetnik Gregor Hrovat je predlagal, da se v krožišču pri Sparu namesti usmerjevalna tabla za 
Roglo po Kovaški cesti. 
 
Vodja Režijskega obrata Štefan Posilovič je povedal, da je začasna tabla z usmeritvijo za 
Roglo po Kovaški cesti že nameščena. Za postavitev konkretne table pa lahko podamo na 
Direkcijo za ceste posebno pobudo.  
 
Župan mag. Boris Podvršnik je še povedal, da se nekateri vozijo po Kovaški cesti, a ker gre 
za državno cesto, ne moremo vplivati na to.  
 
Svetnik Anton Ošlak je opozoril, da so večja težava parkirišča na Rogli. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da imamo za parkirišča na Rogli že narejeno idejno 
zasnovo, v pripravi pa so tudi projekti za preureditev prometa. 
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Svetnica Anamaria Hren je opozorila, da dnevni gostje puščajo smeti, zlasti ob cesti na 
Gorenje. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da bo to uredil Režijski obrat Občine Zreče. Pri 
takšni količini, frekvenci vozil je tudi več odpadkov. Na večje količine odpadkov je potrebno 
opozoriti tudi VOC Celje, ki je vzdrževalec ceste na Roglo. Na koncu je dodal še, da smo na 
sekundarne učinke opozorili tudi DRI. 
 
AD 9.6 
Javna razgrnitev predlogov modelov vrednotenja nepremičnin. 
 
AD 9.7 
Polnilnice za polnjenje električnih vozil v Zrečah. 
 
AD 9.8 
Košnja pohorskih planj na star način. 
 
Sejo je zapustila svetnica Carmen Merčnik.  
 
AD 9.9 
Strokovne podlage za izdelavo osnutka OPN Občine Zreče. 
 
AD 9.10 
Investicije v sekundarno kanalizacijo. 
 
AD 9.11 
Protipoplavni nasip – zaščita stanovanjskega objekta Stranice 38. 
 
AD 9.12 
Zreče srebrne v Communities in Bloom. 
 
Na sejo se je vrnila svetnica Carmen Merčnik. 
 
AD 9.13 
WIFI4EU. 
 
AD 9.14 
Vodovod Stranice. 
 
Vezano na to informacijo župana je svetnik Anton Ošlak povedal, da je sam tudi priključen na 
vodovod Stranice. Poudaril je, da je imel precejšen poračun za to vodo, saj mu je počila cev, 
kar je posledica obnove vodovoda Stranice. Predlagal je, da se vgradijo razbremenilci. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da se izogibamo vgradnji razbremenilcev in 
vgrajujemo navadne razbremenilce ter da bo v prihodnje takšnih situacij vse manj. 
 
AD 9.15 
Modernizacija LC 440251 Oplotnica-Božje-Koroška vas – 1. faza (od km 6.849 do km 7.629). 
 
AD 9.16 
Ureditev reke Dravinje. 
 
AD 9.17 
Ureditev mostu čez Ločnico v Skomarju. 
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AD 9.18 
Gradnja pločnika in obnova ceste R2-431/1350 Gornji Dolič – Stranice od km 17.900 do km 
18.621. 
 
Sejo je zapustila svetnica Lucija Vrhovšek Jančič. 
 
AD 9.19 
Sanacija plazu pod objektom Volčič v Osredku. 
 
AD 9.20 
Komunalna infrastruktura – Pot med krošnjami Pohorje. 
 
Sejo je zapustila svetnica Mateja Pučnik. Na sejo se je vrnila svetnica Lucija Vrhovšek 
Jančič. 
 
AD 9.21 
Sekundarna sanitarna kanalizacija 10345 Zreče. 
 
AD 9.22 
Novogradnja dvignjenega prehoda čez Kovaško cesto v Občini Zreče. 
 
AD 9.23 
Vzpostavitev sistema izposoje javnih koles v Občini Zreče. 
 
Na sejo se je vrnila svetnica Mateja Pučnik. 
 
AD 9.24 
Obnova odsekov lokalnih cest v letu 2019. 
 
AD 9.25 
Izvedene aktivnosti ob Evropskem tednu mobilnosti v Občini Zreče. 
 
AD 9.26 
Urbano turistično oživljanje Zreč z zelenimi trajnostnimi rekreativnimi površinami – prijava na 
razpis LAS. 
 
AD 9.27 
Strategija za mlade v občini Zreče. 
 
AD 9.28 
Priprava dokumentacije za izgradnjo kuhinje k Vrtcu Zreče. 
 
AD 9.29 
Naslednja redna seja občinskega sveta bo 11. decembra 2019. 
 
 
AD 10. Predlogi in pobude predsednice in predsednikov svetov krajevnih skupnosti 
 
Predsednica sveta Krajevne skupnosti Gorenje Anamaria Hren je podala pripombo na 
postavitev prometne signalizacije na cesti na Gorenje. Prometni znak za spolzko vozišče je 
namreč napačno postavljen, zato predlaga, da se prometni znak pravilno postavi.  
 
Vodja Režijskega obrata Štefan Posilovič je odgovoril, da je občina to pobudo že prejela in 
da je znak postavil Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 
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Predsednica sveta Krajevne skupnosti Gorenje Anamaria Hren je podala še pripombo na 
Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, saj so vse pobude razložene precej 
nejasno. Predlagala je še, da se seje Sveta sklicujejo v poznejših urah. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da bomo predlog prenesli predsedniku Sveta za 
preventivo in vzgojo v cestnem prometu.   
 
Predsednica sveta Krajevne skupnosti Gorenje Anamaria Hren je zaprosila še za pomoč pri 
sklicu zbora krajanov na Gorenju na temo pokopališča Gorenje. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da je potrebno določiti termin zbora krajanov ter da 
se bo občina zbora krajanov vsekakor udeležila.  
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Stranice Drago Padežnik je vprašal, kako daleč so 
aktivnosti za postavitev vetrnih elektrarn na Konjiški gori in kakšen je vpliv takšnih elektrarn 
na okolje. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je povedal, da je bila občina s strani ministrstva povabljena na 
predstavitev postavitve vetrnih elektrarn na Rogli, ter da je za Konjiško goro zadeva 
podobna. Potrebno bo izdelati predhodno presojo vplivov na okolje. Na Rogli je zadeva 
nesprejemljiva, saj gre za območje Nature 2000, prav tako na Konjiški gori vetrnice niso 
sprejemljive. 
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Stranice Drago Padežnik je še dodal, da ena zadeva je 
ta vpliv na okolje, druga pa odškodnina za postavitev takšnih vetrnic. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je dejal, da so pogovori že tekli v smeri zaščite Konjiške gore, 
zato elektrarne ne bodo prišle v poštev. 
 
Predsednik sveta Krajevne skupnosti Stranice Drago Padežnik je na koncu še povedal, da 
bo 17. 10. 2019 potekal sestanek glede kamnoloma Stranice, saj decembra 2021 poteče 
koncesija za upravljanje navedenega kamnoloma, odprtih pa je še ogromno vprašanj. 
 
 
AD 11. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov občinskega sveta 
 
Svetnik Anton Ošlak je predlagal, da se uredi parkiranje pri stanovanjskem bloku Cesta na 
Roglo 17d ter pri novem bloku na Pohorski cesti, saj stanovalci tega bloka parkirajo pri 
sosednjem bloku. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je odgovoril, da je celovita rešitev le ureditev garažne hiše, a 
sredstev za ta namen nimamo. Poskušamo situacijo reševati z rampami, dodatnimi parkirišči, 
celovite rešitve pa nimamo. Bomo o tem poskušali opozoriti lastnika bloka. 
 
Svetnik Janez Črešnar je opozoril, da jaški na Rudniški cesti še vedno zelo ropotajo. 
 
Vodja Režijskega obrata Štefan Posilovič je odgovoril, da jaški ne ropotajo več, če pa se avto 
pelje čez jašek, pa se vsekakor sliši zvok. 
 
Svetnik Janez Črešnar je še opozoril, da je križišče pri Dečarju nepregledno, zato naj se 
postavi ogledalo. 
 
Župan mag. Boris Podvršnik je navzoče povabil še na prireditev mesta Zreče. 
 
Ker so bile izčrpane vse točke dnevnega reda, je predsedujoči sejo ob 19.30 uri zaključil.  
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Dnevni red z gradivom ter posnetek seje na DVD-ju se hranijo v zbirki dokumentarnega 
gradiva Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2019. 
 
 
Številka: 900-0001/2019-14 
Datum: 
 
 
Zapisala:   
Polona Matevžič  
 mag. Boris Podvršnik, 
 Župan 
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Realizirani sklepi Občinskega sveta Občine Zreče v letu 2019 

 
SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2019 

Številka: OSOZ-2019-52 

Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče se je seznanil s predlogom Elaborata o oblikovanju cen izvajanja 
storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja z odpadki na območju občine 
Zreče za leti 2019 in 2020 ter potrdil predlog cen izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih 
služb ravnanja z odpadki v občini Zreče za leti 2019 in 2020. 

 Odgovoren: Štefan Posilovič 

Rok: takoj 

Realizacija: Sklep o potrditvi cen izvajanja obveznih občinskih gospodarskih javnih služb ravnanja z odpadki v 
občini Zreče je bil objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin, št. 48/19 dne 25. 10. 2019. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2019 

Številka: OSOZ-2019-53 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o turistični taksi v Občini Zreče 
v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Milena Slatinek 

Rok: takoj 

Realizacija: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o turistični taksi v Občini Zreče je bil objavljen v 
Uradnem glasilu slovenskih občin, št. 48/19 dne 25. 10. 2019. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2019 

Številka: OSOZ-2019-54 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem 
načrtu Občine Zreče (OPN 3) za območje UN1/107 Galero v drugi obravnavi. 

 Odgovoren: Katjuša Črešnar 

Rok: takoj 

Realizacija: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Zreče (OPN 
3) za območje UN1/107 Galero je bil objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin, št. 48/19 dne 
25. 10. 2019. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2019 

Številka: OSOZ-2019-55 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Celjske lekarne v prvi 
obravnavi. 

 Odgovoren: Sandra Vidmar Korošec 

Rok: Gradivo za sprejem Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Celjske lekarne v drugi 
obravnavi se pripravi do naslednje seje občinskega sveta. 

Realizacija: Gradivo za sprejem Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Celjske lekarne v drugi 
obravnavi se pripravi do naslednje seje občinskega sveta. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2019 

Številka: OSOZ-2019-56 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se Poročilo o polletni realizaciji proračuna Občine Zreče za leto 2019 v predlagani obliki. 

Odgovoren: Greta Boček 

Rok: takoj 

Realizacija: Občinski svet Občine Zreče se je seznanil s Poročilom o polletni realizaciji proračuna Občine 
Zreče za leto 2019. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2019 

Številka: OSOZ-2019-57 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2020 v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Greta Boček 

Rok: Gradivo za sprejem Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2020 v drugi obravnavi se pripravi 
do naslednje seje občinskega sveta. 

Realizacija: Gradivo za sprejem Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2020 v drugi obravnavi se pripravi 
do naslednje seje občinskega sveta. 
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SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2019 

Številka: OSOZ-2019-58 

Vsebina 
sklepa: 

Sprejme se predlog Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2021 v prvi obravnavi. 

 Odgovoren: Greta Boček 

Rok: Gradivo za sprejem Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2021 v drugi obravnavi se pripravi 
do naslednje seje občinskega sveta. 

Realizacija: Gradivo za sprejem Odloka o proračunu Občine Zreče za leto 2021 v drugi obravnavi se pripravi 
do naslednje seje občinskega sveta. 

 

SKLEPI OBČINSKEGA SVETA OBČINE ZREČE V LETU 2019 

Številka: OSOZ-2019-59 

Vsebina 
sklepa: 

Občinski svet Občine Zreče daje soglasje k imenovanju Dejana Verhovška za direktorja 
Zdravstvenega doma Slovenske Konjice. 

 Odgovoren: Sandra Godec Mavhar 

Rok: takoj 

Realizacija: Soglasje k imenovanju Dejana Verhovška za direktorja Zdravstvenega doma Slovenske Konjice je 
bilo poslano svetu zavoda dne 21. 10. 2019. 

 

 

 


